
Notulen MR-vergadering 18 november 2024 19.00uur 

Aanwezig:  

Elsabeth van Boekel, Noor Pelgrim (P-MR), Monique Lenstra (voorzitter, O-MR), Frederiek 

Schnellen (secretaris, O-MR), Jeannette Kemp (Bevoegd Gezag) 

 

 

1. Vaststellen notulen voorgaande vergadering 

Zijn vastgesteld. 

2. Update MR: 

• Cursus 

Monique en Frederiek hebben een 2-daagse basiscursus MR gevolgd in 

Nieuw-Vennep. Was heel erg leerzaam. Veel kennis opgedaan welke ze ook 

willen en gaan toepassen, in samenwerking met Noor en Elsabeth. 

• Acties nav cursus 

• Vaststelling huishoudelijk regelement MR St Theresia 

• Jaarverslag MR maken 

• Ambitiegesprek 2025 met Jeannette 

Pakken Monique en Frederiek verder met Noor en Elsabeth op. 

3. Update verbouwing 

Inmiddels zijn er berekeningen voor de zolder gedaan. Er komen een aantal 

nieuwe balken in, want de huidige zijn niet dragend genoeg. In de ruimte die 

boven ontstaat komen de koffiekamer en een leslokaal. Start van de verbouwing 

zal ws pas na de zomervakantie 2025 zijn, de verbouwing moet eerst aanbesteed 

worden.  

Voor de verbouwing moeten groep 3, groep 4 en de koffiekamer leeggemaakt 

worden. De peuterspeelzaal kan blijven. Groep 3 & 4 zullen tijdelijk in 

noodgebouwen achter het hoofdgebouw les krijgen.  

Mbt de bouw van een nieuwe gymzaal: hiervoor moet eerst het bestemmingplan 

gewijzigd worden. Dit hangt weer af van het IHP (Integraal HuisvestingsPlan) 

Bloemendaal. Dit is inmiddels klaar, echter de inhoud is nog niet bekend. 

4. Update onderwijs anders organiseren 

• GO: Op vrijdag 6 dec heeft het docententeam studiedag: dan wordt o.a. 

besloten of doorgegaan wordt met GO.  

• Combiklassen in de middag: dit gaat goed. Echter, tegelijkertijd neemt ook 

de instroom van leerlingen toe, waardoor het combineren op een gegeven 

moment opnieuw moet worden bekeken. Vooral het aantal aanmeldingen 

bij de kleuters stijgt (nu 31, komen er de komende tijd nog 3 bij). Vandaar 

dat er een vacature voor kleuterjuf uitstaat. De kleutergroep zal na de 

meivakantie opsplitsen. Hoe, daar wordt nog over nagedacht. 

• Talentenmiddag: de ouder-inzet is wel aangetrokken, maar nog steeds 

wisselend per keer. Hulp vanuit ouders blijft zeer welkom. Inzet van groep 

8-ers wordt positief ervaren.  

5. Informatievoorziening website (verouderd) 

Jeannette geeft aan dat de site mbt het jaarplan inmiddels is aangepast, er staat 

nu een evaluatie op. Binnenkort wordt gestart met ontwikkeling van het 

strategisch beleid voor 2025-2029, waaruit een nieuw jaarplan volgt. Zodra dit 

concept er is, wordt de MR geraadpleegd en om advies gevraagd. Actie Jeannette. 

Het schoollogo op de site is nog oud en de linkjes zijn niet goed zichtbaar (qua 

kleur). Jeannette vraagt Nick om beide acties op te pakken. 

6. Beleid gebruik mobiele apparaten 

Via stichting WijWijzer is beleid gekomen mbt het gebruik van mobiele apparaten 

op school, door zowel leerkrachten als kinderen. Hiermee wil men het bewustzijn 

mbt het gebruik bij beide partijen vergroten. Dit geldt voor zowel mobiele 

telefoons, als andere digitale apparaten zoals chromebooks.  

Indien een docent een mobiele telefoon toch nodig heeft, dan is het belangrijk dat 

de reden expliciet aan de leerlingen wordt vermeld. In de bovenbouw moeten de 

kinderen hun mobiele telefoon de hele dag in de tas houden.  

https://www.wijwijzer.nu/syndeo_data/media/Ouders/202410101_D_Beleid_gebruik_mobiele_apparaten_op_school.pdf
https://www.wijwijzer.nu/syndeo_data/media/Ouders/202410101_D_Beleid_gebruik_mobiele_apparaten_op_school.pdf


7. Ingekomen stukken (update) 

Zijn besproken. 

8. Acties voorgaande vergadering 

• Betrokkenheid & communicatie 

Is besproken bij punt 4. Besloten wordt om dit punt steeds terug te laten 

komen op de agenda. Actie Monique. 

• Stagiair communicatie 

Jeannette heeft dit gecheckt. Betreffende opleiding geeft hier geen 

goedkeuring voor (te kleine opdracht), maar gelukkig zijn er veel 

geïnteresseerde ouders mbt de organisatie van het 100-jarig jubileum. 

• Bekendheid MR opschroeven (Parro, klassenouders) 

Monique & Frederiek hebben een poster gemaakt. Jeannette print deze uit 

voor in de gang & zet ‘m op Parro. 

Daarnaast sluiten Frederiek en Monique wo 20 november aan bij de OV-

jaarvergadering, oa om de rol van de MR toe te lichten aan de 

klassenouders. 

• Sportcommissie (OV) 

Nog niets van de OV op teruggehoord. Jeannette checkt nogmaals. 

• Meerbegaafdenbeleid 

Komt nog op de school website, samen met het jaarplan 2025. Jeannette 

zet dit erop. 

9. Wvttk:  

Jeannette: Nieuw biebsysteem bevalt goed, positieve reacties van kinderen, 

ondanks verwijdering van ‘plaatjes’boeken. 

10. Volgende vergadering  

Maandag 3 maart 2025 om 19.00u 

 

 


